
Zápis ze schůzky sdružení rodičů a přátel školy 
Datum | čas 18. 4. 2023 v 16:00 | Schůzku svolal Jan Vaněk 

Účastníci 

Seznam účastníků – viz prezenční listina; maximální počet účastníků = 19; přítomný počet účastníků = 18 

Úvodní slovo předsedy SRPŠ Jana Vaňka 

Seznámení s programem schůzky a úvodní slovo p. Vaňka.  

Program: 

1. úvodní slovo předsedy SRPŠ  
2. úvodní slovo ředitelky školy 
3. seznámení s aktuálním čerpáním rozpočtu 
4. zahrada – kácení stromů – zorganizování brigády 
5. Food Festival na podzim – pronájem stánků, doprovodný program 
6. náměty, diskuze 
7. protokol o elektronickém hlasování ze dne 9. 2. 2023 

Úvodní slovo ředitelky školy – seznámení s aktuálním děním na škole 

Do konce školního roku je naplánováno mnoho aktivit a různých programů i mimo školu.  

Rekonstrukce hřiště před budovou 2. stupně – projekt je předělaný a čeká se na stavební povolení a 
vyjádření odboru dopravy města Liberec – do 14 dnů by se měly zahájit práce. Nebude možné využít zadní 
vchod pro děti do šaten, děti budou do školy vstupovat hlavním vchodem v podloubí.  

Rekonstrukce suterénu a šaten na 1. stupni – je vypsáno výběrové řízení, předpokládá se, že bude 
realizováno v létě v době letních prázdnin. Vznikne tak „čistá zóna“, kdy děti budou moci přezuté 
pokračovat do tříd. 

Škola pracuje se stále stejným rozpočtem od zřizovatele, i když dodavatelské ceny jsou v některých 
případech o 50 – 100% vyšší než v předchozích letech.  

Škola využívá dotační tituly – v tuto chvíli například na IT vybavení (nákup nových iPadů), projekt má 
pomoci překonat digitální propast v sociálně slabších rodinách, děti mohou využít IT techniku ke studiu po 
škole, k plnění domácích úkolů, zároveň slouží nová technika přímo ve vyučování, 

Dalším dotačním programem je využití Operačního programu J. A. Komenský – Šablony – využije se na 
nové speciální pedagogy a inovace ve výuce. 

Aktuální čerpání rozpočtu SRPŠ 

Finální částka z příspěvků SRPŠ za tento školní rok je 187 000 Kč, celkové příjmy pro tento rok 212 026,96 
Kč. 

Do 17. 4. 2023 bylo vyčerpáno 143 148,44 Kč. Odhadované výdaje do konce školního roku jsou cca 40.550 
Kč. 

 



Na základě těchto informací bylo navrženo podpořit opět 9. třídy – šerpy, rozloučení na konci školního 
roku, a to částkou 15.000 Kč. 

O návrhu proběhlo hlasování: 

- souhlasím, aby z rozpočtu SRPŠ byla uvolněna částka na rozloučení s 9. třídami – pro tuto variantu hlasovali 
všichni přítomní (tedy 17 důvěrníků – důvěrník za 9.A v době hlasování nebyl ještě na schůzce přítomen) 

- nesouhlasím, aby z rozpočtu SRPŠ byla uvolněna částka na rozloučení s 9. třídami – pro tuto variantu nikdo 
nehlasoval. 

- nikdo se hlasování nezdržel 

Plénum SRPŠ tak uvolnění částky 15.000 Kč odsouhlasilo jednomyslně. 

 

Food Festival na podzim – stánky a program 

Vedením školy byl stanoven termín na sobotu 7. 10. 2023. 

Akci zaštítí SRPŠ s organizační podporou Parlamentu. Akce se nebudou aktivně účastnit první třídy. Ale 
bude to zároveň společná akce školy i pro Montessori ročníky. 

SPRŠ zařídí pronájem stánků, fakturačně bude hrazeno přes SRPŠ. Jednotlivé třídy si na pronájem stánků 
přispějí ze svých výdělků, a to paušální částkou (o výši bude rozhodnuto). Pronájem stánků je předběžně 
domluven u společnosti Kostolnik Jan – Party Servis, www. kostolnik.cz 

Zároveň SRPŠ zařídí i program – předběžně jsou domluveny ukázky + nábor Krav Maga, Capoeiry, hasičů, 
canisterapie a záchranářští psi…. Pokusíme se zařídit i skákací hrad.  

Elektrorozvody – od loňského roku vlastní škola, pokusí se ještě zařídit delší kabely.  

Role Parlamentu – dopředu si z jednotlivých tříd zjistí požadavky na elektrospotřebiče, připraví stánky – 
stoly, židle; bude fungovat jako pořadatelská služba v den konání; zařídí odpady (třídění) a úklid + 
převzetí vyklizených stánků po akci.  

Veškeré podrobnosti k akci bude řešit místopředsedkyně, předseda, aktivní důvěrníci, kteří předběžně 
zařídili výše popsané, a to ve spolupráci se školou. Informovat se budeme prostřednictvím e-mailové 
korespondence. 

Zahrada – kácení stromů – zorganizování brigády 

Prořez stromů v zahradě před 1. stupněm bude ukončen pravděpodobně do konce dubna 2023 – 
arboristické práce hradí město. Bude zapotřebí zahradu uklidit a SRPŠ navrhuje uspořádání brigády – 
pravděpodobně sobota v květnu/červnu. Termín bude naplánován a sdělen na základě ukončení prací. 

Jan Vaněk připraví návrh činností. K dispozici bude i školní nářadí.  

Protokol o elektronickém hlasování ze dne 9. 2. 2023 

Připojujeme tento bod do zápisu na základě platných Stanov SRPŠ. 

 

Na základě požadavku paní ředitelky proběhlo dne 9. 2. 2023 elektronické hlasování o návrhu na přesun 
částky 25 000 Kč z položky „čipový systém – obědy“ do položky „kopírování“. 

Všichni zástupci jednotlivých tříd obdrželi e-mail tohoto znění: 
Přejeme příjemný den, 

máme tu návrh ze strany paní ředitelky na změnu rozpočtu pro tento školní rok. Rádi bychom vás tedy požádali o spolupráci a rovnou tak 
využijeme institut elektronického hlasování. 



Situace se má takto. V rozpočtu pro tento rok máme v položce „čipový systém – obědy“ 25.000 Kč. Pro tento rok došlo k výraznému navýšení za 
služby (platí škola) i za servisní a licenční smlouvu softwaru (hradí SRPŠ). Fakturu nelze rozdělit na dva plátce. A tak paní ředitelka navrhuje, že 
veškeré platby - jak za služby, tak za SW - uhradí škola a položku 25.000 Kč tak můžeme využít efektivněji a přesunout částku do položky 
„kopírování“. Tyto peníze můžou tak být využity pro nákup papíru. Nyní je v této položce 60.000 Kč, což v tuto chvíli stačí na úhradu faktur za 
tisk.  

Jen pro dokreslení, v loňském roce se vyčerpalo na této položce cca 74.000 Kč.  

Hlasujeme tedy v těchto variantách: 

a) Souhlasím s přesunem částky 25.000 Kč z položky „čipový systém – obědy“ do položky „Kopírování“. 
b) Nesouhlasím s přesunem částky 25.000 Kč z položky „čipový systém – obědy“ do položky „Kopírování“. 
c) Zdržuji se hlasování 

Odpověď stačí zkopírovat a poslat jako odpověď na tento e-mail, nejlépe prosím obratem, nejpozději do pondělí 13. 2. 2023 do 10:00 h. Abychom 
se nespamovali navzájem – stačí tedy uvést mou adresu. V pondělí během dne pošlu všem informaci o výsledku hlasování a zároveň zašleme i 
informaci škole, aby s ní mohla pracovat. 

V dubnu na schůzce pak probereme dočerpání rozpočtu podle aktuálně vybraných příspěvků i dosavadního čerpání.  

Děkujeme za spolupráci a v případě dotazů jsme samozřejmě k dispozici 

Štěpánka Bacílková a Jan Vaněk 

Výsledky hlasování: 

Pro variantu a) Souhlasím s přesunem – hlasovalo 12 zástupců tříd 

Pro variantu b) Nesouhlasím s přesunem – nehlasoval nikdo 

Pro variantu c) Zdržuji se hlasování – nehlasoval nikdo 

Návrh na přesun částky 25 000 Kč z položky rozpočtu "čipový systém - obědy" do položky "kopírování" 
byl přijat nadpoloviční většinou všech členů zástupců jednotlivých tříd, a to 12 platnými hlasy. 

Diskuze, náměty, ostatní 

Sběr starého papíru na jaře – vzhledem k podmínce „čistého papíru“ bez jakékoli lepenky se rozhodlo 
vedení školy na jaře sběr papíru neuspořádat. Organizačně by nebylo možné tuto podmínku uhlídat. 
Budeme jednat o podmínkách se sběrnou na podzim. 

 

Rádi bychom poděkovali třídním důvěrníkům 9. tříd za mnohaletou spolupráci, náměty a ochotu podílet 
se na všech aktivitách SRPŠ. Bylo moc milé být s vámi v kontaktu. A vašim dětem přejeme, aby úspěšně 
pokračovaly ve studiu na školách, které si vybraly a na základní školu vždy s radostí vzpomínaly. 

 

Další schůzka 

Další schůzka pléna SRPŠ proběhne v září 2023, v novém školním roce. Pozvánka bude poslána. 

 

 

Zápis ověřil a schválil: Jan Vaněk (předseda SRPŠ a zástupce za 3.B) 

 

Zápis provedla: Štěpánka Bacílková (místopředsedkyně SRPŠ a zástupce za 6. B)  

 

PŘÍLOHY ZÁPISU: 

- Příloha č. 1 – prezenční listina – seznam zástupců jednotlivých tříd 
- Příloha č. 2 – elektronické hlasování ze dne 9. 2. 2023 – záznam 
- Příloha č. 3 – čerpání rozpočtu ke dni 17. 4. 2023  


